

Research assistant:

This is an offer for a time-limited contract for a student currently in the BSW program as a research assistant under the supervision of Dr. Delphine Collin-Vézina. We are looking for a candidate with strong oral comprehension and writing capacities in French to do verbatim interview transcriptions for a research project on trauma-informed services in child protection (interviews are entirely conducted in French). This is a position with flexible work hours that do not exceed 10 hours per week for a 16-week contract, with a possibility of renewal. Hourly rate is set at \$15/hour. For more information, please contact Sarah McNamee, research coordinator: [sarah.mcnamee@mcgill.ca](mailto:sarah.mcnamee@mcgill.ca)

Offre pour un contrat à durée limité pour un·e étudiant·e actuellement au baccalauréat en travail social en tant qu'assistant·e de recherche sous la supervision du Dre Delphine Collin-Vézina. Nous recherchons un·e candidat·e avec une forte aptitude pour la compréhension orale et l'écriture du français pour transcrire des entrevues de recherche effectuées en français pour un projet de recherche portant sur les services orientés en trauma dans la protection de l'enfance. Les heures de travail sont flexibles et ne dépassent pas 10h par semaine, pour un contrat de 16 semaines avec possibilité de renouvellement. Le taux horaire sera de 15\$. Pour plus d'informations, veuillez communiquer avec Sarah McNamee, coordonnatrice de projet : [sarah.mcnamee@mcgill.ca](mailto:sarah.mcnamee@mcgill.ca)